
Saksprotokoll i fylkestinget - 12. og 13.06.2018  
 
Dan Stian Femoen, H, sette på vegner av H og Frp frem slikt forslag: 
 

«Alternativ til punkt 1, 2 og 3 i innstillinga: 
 
Nytt punkt 1  
Den vedtatte budsjettmodellen blir ikke videreført.» 

 
Rosalind Fosse, Frp, sette fram slik protokollmerknad: 
 

«Frp tar evalueringen til etterretning og konstaterer at overgangen til ny modell, som også i 
prinsipp også baserer seg på en form for stykkpris, ikke har tilført skolene flere ressurser. Heller 
tvert imot. 
 
Frp er av den oppfatning at her brukes det store administrative ressurser med liten uttelling, da 
budsjettmodellen må gjennomgås med tanke på nytt fylke.» 

 
Røysting 
 
Femoen sitt forslag fekk 19 røyster (H, Frp) og fall. 
Innstillinga punkt 1-3 fekk 38 røyster (KrF, Sp, SV, R, V, A, MDG) og vart vedteken. 
Innstillinga punkt 4 vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
 
1. Det kan unntaksvis bli oppretta halve klassar som vert budsjettert til redusert sats etter særskilde 

avtalar. 
 

2. Driftsbudsjettet vert tildelt med ein sats pr. klasse basert på 85% oppfylling og ein sats pr. elev for 
elevar utover 85% (opp til 100%). 
 

3. Tilrettelagt opplæring i eigne grupper får tildeling basert på ein sats pr. gruppe, men med korrigeringar 
ut frå gruppestorleik. 
 

4. «Økonomisk insentiv» endres til «insentiv.» 
 
Protokollmerknad frå Frp 
Frp tar evalueringen til etterretning og konstaterer at overgangen til ny modell, som også i prinsipp også 
baserer seg på en form for stykkpris, ikke har tilført skolene flere ressurser. Heller tvert imot. 
 
Frp er av den oppfatning at her brukes det store administrative ressurser med liten uttelling, da 
budsjettmodellen må gjennomgås med tanke på nytt fylke. 
 


